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CANADA: Meeting the challenge Canada at AIDS 2016 WHAT IS THE CANADA PAVILION AND WHAT IS ITS GOAL? The Canada Pavilion at AIDS 2016, Canada: Meeting the challenge, will showcase our country’s engagement and leadership in the global HIV response by promoting examples of Canadian best practice and achievement at home and abroad. It will also provide a space at which Canadian and international delegates can meet to share ideas and insights.



HOW WILL THE PAVILION BE STRUCTURED? In addition to acting as a hub for conversation the Canada Pavilion will include electronic screens – a large video wall and small, interactive tablets—that showcase an array of Canada’s achievements and innovative programs in our response to the HIV challenge.   



Canada Pavilion at AIDS 2016 ICAD, in partnership with CATIE, is leading the development of the Canada Pavilion during AIDS 2016 (International AIDS Conference), to be held in Durban, South Africa, July 18-22, 2016



WHAT KIND OF INFORMATION COULD THESE SCREENS SHOWCASE? The screens will profile examples of Canadian research, programs and policy across a variety of key topics. Resources on display will demonstrate Canadian work and could include: video (e.g., documentaries, recordings of conference presentations, news clips regarding your work, etc.), electronically-captured documents (e.g., strategy documents; national research reports; national best-practice guidelines; policy briefs, etc.) and online tools.



WHAT ROLE COULD YOU PLAY AT THE CANADA PAVILION? Come visit and share your ideas. If you are coming to Durban, we look forward to seeing you there! Submit some of your resources for showing at the Pavilion. Resources that meet the following criteria will be prioritized: resources that are applicable to and reflect a regional or L The Canada ET national scope, or a broad population; resources that are freely accessible Pavilion Facebook ’S online; and resources that are available in English and/or French. G page is the place for ET Resources in other languages which are relevant to Canadians to connect, CO Canada’s HIV response may also be included. share and promote our N planned activities during N EC AIDS 2016. Whether you're TE attending the Conference as a D delegate, leading a workshop, ,C HAVE A RESOURCE presenting, or organizing a booth or A N TO SHARE? Networking Zone at the Global Village, A D we'd love for you to share it with us here. Contact: Shayna Buhler A ! We want to know who will be in Durban so [email protected] that we can connect with you in person at the Deadline: Tuesday, May 24, 2016 Conference or on social media, and promote your poster, presentation or other activities you wish to share. http://bit.ly/FB-MeetingtheChallenge



LE CANADA : relever le défi Le Canada à SIDA 2016 QU’EST-CE QUE LE PAVILLON DU CANADA ET QUEL EST SON OBJECTIF? Le Pavillon du Canada à SIDA 2016, Le Canada : relever le défi, mettra en valeur l’engagement et le leadership de notre pays dans la réponse mondiale au VIH, en faisant connaître des exemples de pratiques exemplaires canadiennes et de réalisations, chez nous et ailleurs. Il servira également de lieu où des congressistes canadiens et d’autres pays pourront se rencontrer afin de partager des idées et points de vue.



COMMENT LE PAVILLON SERA-T-IL STRUCTURÉ? En plus d’être un centre de conversation, le Pavillon du Canada sera doté d’écrans électroniques – un mur vidéo et de petites tablettes interactives – présentant un éventail de réalisations et de programmes novateurs du Canada en réponse au défi du VIH.



QUEL RÔLE POURRIEZ-VOUS JOUER AU PAVILLON DU CANADA?



Le Pavillon du Canada à SIDA 2016 La CISD, en partenariat avec CATIE, dirige le développement du Pavillon du Canada à SIDA 2016 (Congrès international sur le sida), Afrique du Sud, du 18 au 22 juillet 2016.



QUELLES SORTES D’INFORMATIONS POURRAIENT ÊTRE PRÉSENTÉES SUR CES ÉCRANS? Les écrans présenteront des exemples de recherches, programmes et politiques du Canada concernant une gamme de sujets clés. Les ressources en montre feront état de travaux canadiens; elles pourraient inclure : des vidéos (p. ex., des documentaires, des captations d’exposés dans des congrès, de nouveaux clips concernant votre travail, etc.), des documents saisis électroniquement (p. ex., des documents de stratégie, des rapports de recherches nationales, des lignes directrices nationales sur les pratiques exemplaires, des documents de politiques, etc.) et des outils en ligne.



Venez y faire un tour et partager vos idées. Si vous allez à Durban, nous avons hâte de vous y voir!



G



Proposez certaines de vos ressources pour présentation au Pavillon. Les ressources qui satisfont les critères suivants auront priorité : ressources applicables et La page S adéquates à une portée régionale ou nationale, ou à une population Facebook du D U Pavillon du Canada large; ressources accessibles gratuitement sur le Web; et CA permet aux Canadiens ressources offertes en français et/ou en anglais. Les N A et Canadiennes d’entrer ressources en d’autres langues et pertinentes à la D en contact et de faire A réponse canadienne au VIH pourront ,C connaître les activités qu’ils également être incluses. O planifient à AIDS 2016 (SIDA 2016). N Que vous y assistiez à titre de délégué, NE CT dirigiez un atelier, fassiez une présentaO tion, organisiez un kiosque ou une zone de N réseautage du Village global, nous vous invitons SVOUS AVEZ UNE RESSOURCE N à partager cela ici, avec nous. Nous souhaitons O À PARTAGER? U savoir qui sera à Durban afin de pouvoir être en S! contact avec vous en personne lors du Congrès, ou par Contact : Shayna Buhler les médias sociaux, et de promouvoir votre affiche, votre [email protected] présentation ou les autres activités que vous Date limite : mardi 24 mai 2016 désirez partager. http://bit.ly/FB-MeetingtheChallenge
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